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16  Val av:

 a)  föreningens ordförande, tillika styrelsens ordförande, för en tid av ett år

 b)  halva antalet styrelseledamöter för en tid av två år (Mimi. Lasse N, Stefan H)

 C)  val av 2 st suppleanter för ett år (Patrik A, Mattias L)

 d)  val av eventuelllt adjungerande (Magnus Lundin, Joakim W)

 e)   två revisorer jämte suppleanter för en tid av ett år. I detta val får inte  
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19 Årsmötets avslutning

Utövande medlem född 2008-2011  ..............................................................    200 kr
Utövande medlem född 1998-2007  ..............................................................    500 kr
Utövande medlem född 1997-äldre  ..............................................................    700 kr
Ledare  ...........................................................................................................    200 kr
Understödjande medlem  ..............................................................................    200 kr
Medlem med supporterkort  .........................................................................    300 kr
Familjemedlemskap (medlemmar skrivna på samma adress) ........................  1000 kr

Årsmötets dagordning 21/2

styrelsens förslag till medlemsavgift för 2018
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§ 15  Årsmötes tidpunkt och kallelse 
Årsmötet, som föreningens högst beslutande organ, hålls före utgången av 
mars månad på tid och plats som styrelsen bestämmer. 
Kallelse till årsmötet skall av styrelsen senast tre veckor före årsmötet 
tillställas medlemmarna eller kungöras i ortspressen. Vidare skall kallelse 
jämte förslag till föredragningslista anslås i föreningens klubblokal.

§ 17  rösträtt samt yttrande- och förslagsrätt på årsmöte 
Medlem som betalt förfallna medlemsavgifter och under mötesåret fyller 
lägst 15 år har rösträtt på mötet. 
Rösträtten är personlig och får inte överlåtas eller utövas genom ombud. 
Medlem som inte har rösträtt har yttrande- och förslagsrätt på mötet.

§ 18  beslutsmässighet 
Mötet är beslutsmässigt med det antal röstberättigade medlemmar som är 
närvarande på mötet.

§ 20  valbarhet 
Valbar till styrelse och valberedning är röstberättigad medlem av fören-
ingen. Arbetstagare inom föreningen får dock inte väljas till ledamot av 
styrelse, valberedning eller till revisor i föreningen.

fredrik ”fidde” Karlsson ledare P02
Passion, glädje och alltid humöret på topp. Det är kännetecken för årets ledare. Fidde har varit med länge 
som ledare och han utstrålar alltid glädje både på och vid sidan av plan. Han har stor passion i sitt arbete 
runt P02 laget och det är härligt att ha en ledare som Fidde i organisationen. Uppträder alltid på ett bra 
sätt runt matcherna och är omtyckt även av våra domare.
Han jobbar hårt med att hålla ihop laget och kännetecknar verkligen vårt motto –Så många som möjligt –
Så länge som möjligt –Så roligt som möjligt. Det är en ära att få dela ut priset.  Stort Grattis Fidde.

susann ”sussi” Johansson ledare f02
Efter flera år som Damansvarig lämnade hon och hoppade på vårat lovande F02, hon har med sitt kun-
nande och fotbollspassion lyft laget ett steg till. Pushar och ställer höga krav på tjejerna. Har alltid lagt 
mycket tid på Slätten och ställer upp i vått och torrt. Försöker alltid få ut det lilla extra av alla och lyckas 
också för det mesta med det. Sussi har ett stort engagemang som är få förunnat. 
Hon coachade fram laget föredömligt till seger i DM-finalen i Kalmar. Bra jobbat . 2017 blir hon huvud-
ansvarig för truppen Dam/F16. Blir spännande att följa. Hon gör allt detta för hon brinner för tjejfotboll 
trots att dottern nu spelar i Mariebo så klappar nog Habo IF mer i Sussis hjärta. Stort grattis Sussi.

Utdrag Ur Habo if:s stadgar

Årets ledare Habo if 2016

Å r s m ö t e  H a b o  i f  2 0 1 7 3

Pontus grenevik ledare P04
Det var lite av en slump att Pontus kom med som ledare i P04 laget. Det startade med en cykeltur och slu-
tade som tränare för P04. Vilket vi är väldigt glada för. Med sin fotbollsbakgrund är han en stor tillgång till 
laget. Han är duktig på att lära ut och förklara fotboll så att killarna förstår. Kommer även med mycket nya 
idéer och bra övningar som han tagit med sig från sin tid som spelare. Pontus är väldigt omtyckt av både 
killar och föräldrar. För de ”gamla” ledarna i laget känns det tryggt att kunna utebli från träning och ändå 
veta att det blir bra. Han har hållit i gemensam vinterträning på ett kanonbra sätt för 04,03,02. Vi hoppas 
att vi får glädje av Pontus fotbollskunnande många år framåt. Stort Grattis Pontus.

Årets tränarKomet Habo if 2016



sPortsliga verKsamHeten

Vi har en stor verksamhet och det är en härlig 
känsla att besöka Slätten när alla våra tränings-
grupper är i farten allt från senior ner till de 
yngsta 6-åringarna. Ungefär 500 fotbollsspelare 
finns på vackra Slätten som tillsammans utövar 
den gröna mattans schack. Tillsammans stöttar 
man varandra och vårt motto ”Så många som 
möjligt, så länge som möjligt samt så roligt som 
möjligt” försöker vi alla leva upp till. Längre 
fram kan Ni läsa om varje grupps egna 
berättelser.

Div 3, smaka på den. För första gången sedan 
1977 tog herrlaget klivet upp till trean. En fin 
framgång för tränare Söderberg & co och ett 
härligt lyft för hela föreningen.

Vår Habo Honda cup är verkligen en succé. När 
femte utgåvan gick av stapeln 2 och 3 juli så 
satte vi rekord igen, 113 lag. Ett suveränt arbete 
utfördes av alla klubbens medlemmar som gör 
arrangemanget så uppskattat. Dessutom ställer 
PRO upp och har hand om ett serveringstält, så 
bra att hjälpas åt över åldersgränserna. Bilder 
från cupen finns i mitten av årsberättel-
sen.

På ungdomssidan är det seriespel från 10år och 
uppåt, flera av dessa lag är även med på andra 
cuper runtom i Sverige. Med tanke på vårat 
motto så är det kul när våra lag tar sig långt i 
cuper och spelar en fin fotboll. 

På flicksidan blev det en extra fin framgång då 
F02 spelade hem segern i DM mot IFK Kalmar i 
Kalmar med 6–2, Grattis.

P01 killarna vann sin serie vilket är väldigt gläd-
jande då vi efter många år har fått fram pojkar 
som fortsätter med fotbollen när man blivit 15 
år. Jättekul. Detta gör att det bli juniorfotboll i 
Habo igen.

Plutos minnescup spelades i januari i sporthal-
len med 14 lag, en populär företeelse som har 
många år på nacken och som från början var ett 
kommunmästerskap men som numera innefat-
tar lag från andra kommuner.

Fotbollsskolan genomfördes 13–16 juni med 
Mattias Lindgren som huvudansvarig, till sin 
hjälp hade han ett 25 tal ungdomsledare. Ca 
250 ungdomar mellan 7–13 var med och är en 
uppskattad händelse varje år i Habo IF:s regi.

Niklas Bohman, F05, har fått en uppgift att sam-
ordna Habo IF:s ungdomsarbete för lagen. En 
enkät har skickats ut i början av 2017 och ett 
resultat ska finnas första delen av 2017. Detta 
är ytterligare en utveckling av vårt totala tänk 
för ungdoms bästa med riktlinjer som främjar 
samarbetet över de olika grupperna och med 
gemensamma värderingar.

UtmärKelser

Vi har under året tilldelats flera finns ut-
märkelser. 

Under fotbollsgalan i Globen i november månad 
tilldelades vi Gunnar Nordahl stipendiet på 
20 000 kronor, en stor uppskattning mycket 
beroende på den snabba utvecklingen vi haft av 
vår Habo Honda cup för 10–13 år gamla flickor 
och pojkar. Ett pris som vi i föreningen ska vara 
mycket stolta över.

På Smålands FF årsmöte i mars 2017 tilldelas 
föreningen ”Årets ungdomsförening i Små-
land” också ett bevis på att vi är på rätt väg.

Vår herrtränare Rickard Söderberg utsågs till 
årets ledare av domarföreningen för 2016, 
stort grattis.

Personal ocH administration

Vårt kansli bemannas av Berith Johansson och 
på halvtid har vi Peter Fröberg som vaktmäs-
tare. Båda är plikttrogna och är viktiga för vårt 
dagliga arbete. Se revisorernas berättelse där 
de ger oss beröm för ordning och reda i vår 
verksamhet.

Kiosken sköts på ett utmärkt sätt och ger oss 
ett fint bidrag på årsbasis. Tack till Ewa, 4 flickor 
som jobbar efter ett schema samt föräldrar som 
har veckoslutsansvar från olika lag.

byggnader ocH Planer

Utan planer och fungerande byggnader skulle 
inte verksamheten klara sig. Vi är lyckligt lot-
tade som har en kultur och fritidsförvaltning 
som sköter våra planer och i övrigt är väldigt 
hjälpsamma. För våra byggnader har vi Joakim 
Walmborg som ansvarig och tillsammans har 
vi bra koll på våra utrymmen. Under året har vi 

styrelsens 
verKsamHetsberättelse 2016
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åtgärdat ventilation, varmvattenberedare samt 
termostater till varmvattnet.  

Under hösten har vi startat en ombyggnad i 
”gamla ” delen där vi gör ett nytt domarrum 
samt utökar med två toaletter. Dessutom gör 
vi också iordning två omklädningsrum så att 
alla fyra har samma standard. George Nordgren 
och Stig Gunnarsson har varit drivande med 
hjälp av hantverkarfolk. Vi har också satt fart på 
ombyggnad av kiosken som Joakim Walmborg 
och Patrik Atterling jobbar med. Allt ska stå klart 
under mars/april 2017.

Vi har också startat upp en projektering av en 
tillbyggnad på ca 300m2 som ska ge oss förråds-
utrymmen fler omklädningsrum mm, till detta 
återkommer 2017.

övrigt

Idrottslyftet har gett oss flera möjligheter att 
genomföra olika aktiviteter med lagen på flera 

olika sätt, ett stort tack till Lars Nordgren för 
hans energiska arbete att få igenom olika pro-
jekt.

Vi var representerade på julskyltningen där herr 
senior sålde grillad korv o dricka.

Våra äldre seniorer, George Nordgren, Sten-Sture 
Fransson, Janne Emanuelsson, L-G Bergqvist 
samt Nils-Inge Carlsson har sålt julkalendrar och 
bingolotter på ICA under nov-dec. Vi sålde bl.a. 
780 bingolotter vilket var mycket bra och som 
har gett oss en oväntad inkomst.

Ekonomiskt har vi gjort ännu ett positivt år med 
bra resultat som är till stor hjälp inför framtida 
satsningar.

Styrelsen har haft 11 protokollförda sammanträ-
den.
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Habo IF:s styrelse 21 februari 2017  

Nils-Inge Carlsson Ulrica Björling Åsa Holmér

Mikael Mattlin Stefan Högberg Lars Nordgren Peter Vaim

Stefan Nordahl (barnbarn till Gunnar Nordahl) Nils-Inge Carlsson ordf. Habo IF samt Lars Nordgren ung-
domsansvarig Habo IF



revisionsberättelse

Habo idrottsförening
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revision 
verKsamHetsÅret 2016
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113 lag 

 2016
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Herrlaget 
Förra året var vi 9 minuter 
ifrån att få kvala oss upp. I år, 
efter 38 års väntan, så tog vi 
äntligen steget upp i 3:an! Vi 
spelar en fotboll som har ut-
vecklats mycket på ett par år.

2014: Första året jag var i 
Habo så hade vi verkligen 
svårt att hitta en bra mix i 
lågriskspel och högriskspel. 
Det var många egna misstag 
som resulterade i mål för våra 
motståndare.

2015: Förra året så hade vi en bättre mix, dock 
så hade vi ett något för stort inslag av högrisk 
spel, för att det ska vara helt OK. Vi var i flertalet 
matcher det bättre laget, med ett stort bollinne-
hav, och vi skapade mycket målchanser. Men vår 
nivå var lite berg och dal bana, vi hade en riktigt 
hög högsta nivå, men vår lägsta nivå var alldeles 
för låg. Men som sagt, vi var bara 9 minuter ifrån 
att få kvala oss upp i 3.an förra året.

2016: Vi har ett bra spel, där vi hela tiden försö-
ker att hålla oss till vår spelide´, lågriskspel med 
inslag av högrisk spel. Vi har också varit ganska 
duktiga på att anpassa oss något efter våra mot-
ståndare.

Vi har i många matcher varit det spelförande 
laget, och vi har skapat oerhört mycket mål-
chanser. Även ifall vi har bränt oerhört mycket 
målchanser, så har vi gjort 60 mål, flest mål i 
hela serien.

I vissa matcher så har vi fått prioriterat vårt 
försvarsspel, då vi mött spelskickliga lag som Rå-
slätt och Värnamo. Även i dessa matcher var vi 
framgångsrika och att förvarsspelet har fungerat 
kan man också se i tabellen, då vi har släppt in 
näst minst mål, det är bara Råslätt som släppt in 
mindre.

Mot topplagen i serien (1:an Råslätt, 3:an 
Värnamo, 4:an Waggeryd) så har vi varit otroligt 
starka, 4 vinster och 2 oavgjorda, inte en enda 
förlust! Varför gick vi upp?

Vi förlorade bara 3 matcher under säsongen

Vi hade en svit på 13 matcher utan förlust

Men det viktigaste, vi har haft en oerhört stark 
och bred trupp, vilket har resulterat i att vi inte 
varit sårbara för sjukdomar och skador, vi har 
alltid kunnat ställa upp med ett slagkraftigt lag.

Nu väntar ett riktigt spännande 2017, och vi 
kan stoltsera med att vi är på topp 5 listan i 

Jönköping, det är bara J-Södra, HFF, Assyriska och 
Tenhult som ligger i en högre division än oss…

Rickard Söderberg

Herr U
U-Laget i år hamnade på 3 plats i serien. Vi vann 
7st matcher och förlorade 4st och spelade 1 
oavgjord.

Målskillnaden blev 34-22. Vi gjorde 1 mål mer 
än förra säsongen men släppte in 7 mål mindre 
trots målvaktsbrist.

Skytteligan delas av Andreas Emanuelsson och 
Patrik Johansson  på 7st mål var.

 Vi har haft många nya spelare i truppen och 
använd både 00:or och 01: er stommen har dock 
varit 97:orna som håller i och fortsätter utveck-
las. Nya spelare som har tagit för sig är Zack 
Tärnhamn och Philip Diber. Där Philip gjort 2 
mål och Zack 1 mål.

Vi har använt 32st spelare i truppen i år vilket 
är mycket men beror på skador och sjukdo-
mar men vi ser det som en utveckling för alla 
unga nya spelare att få en chans att testa U-lags 
fotboll. 

Tyvärr har vi i år saknat målvakt och därför 
har vi tvingats till att ställa Alexander Karlsson 
i många matcher. Vi har även testat Tim Pajsen 
samt Stefan Karlsson som målvakt. Detta har 
medfört att vi fått en del onödiga poäng tapp. 
Laget har dock inte tappat modet utan har käm-
pat på hela tiden.

Vi har försökt att spela med samma spelidé 
som A-laget så att alla vet vad som gäller oavsett 
vilket lag man spelar i.

En tråkig del av säsongen blev hösten då både 
Hagapojkarna samt Bankeryd hoppade av serien 
vilket medförde färre matcher.

lagens Årsberättelse 2016
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Vi har haft ett motto som vi har levt efter i flera 
år och det är

1 Vi kämpar för varandra.

2 Vi gör vårt bästa varje match.

3 Vi är inga hundar på planen som skäller på 
varandra eller domaren.

Stefan och Mikael har haft roligt ihop med laget 
och vi försöker alltid att peppa laget och se till 
att alla får speltid. Alla ska känna gemenskap.

Det är inte alltid vinst som räknas utan har vi 
gjort det bästa så är det tillräckligt. 

Vi ser fram emot ett spännande 2017 och ser i 
nuläget att truppen har breddats och vi kan i år 
ha en målsättning som är högre med andra ord 
går vi för serie seger.

Vid pennan 
Mikael Bergqvist

dam
Under 2016 har vi varit 32st i truppen med 
spridda skurar på träningarna, en medelnärvaro 
på runt 50%, som  satt sina spår i matchandet. 
Försäsong och Vår har det varit bra uppslutning 
och bra fart med goda resultat i träningsmatcher 
och vårsäsong. Trots 32 st på pappret har vi inte 
varit mer än 12-16 st på träningarna i höst och 
det är lite lite om man har topp tre som målsätt-
ning, då krävs det mer av tjejerna. (jobb, 
Resor mm förstör lite i planeringen).

A laget spelade i div 2 och hade höga 
målsättningar inför året och tjejerna 
satte topplacering som mål men med 
det målet krävs att alla kommer och 
bidrar på träningarna där har vi tyvärr 
misslyckats  igen och vi slutar på 7:e 
plats den sämsta placeringen i Damla-
gets div 2 historia. 16 matcher 19 poäng 
27-41 i målskillnad. 

Tilda Holmér blir tvåa i skytteligan på 
11mål. (2 mål efter segraren).

U-laget som spelade i  Div 4 hade som mål att ta 
sig tillbaks upp i trean, men där faller vi på mål-
snöret igen och två poäng till slut och det är de 
två första matcherna som vi förlorar som ställer 
till det lite. Haga lag vinner serien till slut efter 
en dramatisk avslutning. 14 matcher, 32 poäng,  
10 vinster 2 oavgjorda och 2 förluster,  55-24 i 
målskillnad.

Emelie Fredriksson blir Delad fyra på 10 baljor.

Vi hade träningsläger på hemmaplan med 
perfekta förhållanden som vanligt på vår fina 
Konstgräsplan och övernattning i Munkaskog 
med Trerätters middag och roliga upptåg. (team-
building).

Patrik Atterling Ledare Habo IF Dam SR

f02
Säsongen startade med att vi stod som DM 

mästare i futsal, jag tog över 
huvudansvaret för laget. En 
mycket inspirerande uppgift, ett 
lag som består av 17 tjejer med 
ett härligt go där de flesta har 
mycket bra träningsnärvaro.

Utomhussäsongen startade med 
Gif cupen, min första cup med 
tjejerna. Ett gäng som har haft 
stora framgångar i sina cupä-
ventyr.

Nu gick det inte så lätt som tje-
jerna trodde och de underpres-
terade och hängde med huvet 
men efter tydligt och bestämt 

snack när gruppspelet va över så tog de tag i sig 
själva och avslutade på ett bra sätt. De fick stå 
som vinnare i B-slutspelet inget som tjejerna var 
nöjda med men de fick en bra läxa.

Efter det har vi inte haft några problem att foku-
sera. Det var starten på en fantastisk säsong.

Det blev mycket matcher under året, F 01 serie, 
DM och Mästarcupen (SM).

Vi ökade på träningen för att klara av att matcha 
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så mycket. Det gav resultat, vi utvecklade vårt 
spel, alla tjejer har utvecklats.

Vi åker till Karlstad på Mästarcupen där vi få 
möta bästa tänkbara motstånd Akademilag som 
ex AIK, Brommapojkarna, Enskede som ligger på 
4-5pass i veckan. Cupen startar med ”champion-
leauge” lottning. Vi fick AIK Lextorp Enskede i 
gruppen, mardrömslottning kan man tycka men 
vilken utmaning, vi såg det som ett bra tränings-
tillfälle att få jobba med försvarsspelet över hela 
banan där alla måste jobba för varandra. 

Tjejerna lyssnade, följde taktiken och vi gick 
vidare till A slutspel och kunde sämst bli 8a rätt 
ok. Vi startar slutspelet med en lite sömnig 1-1 
match, följde upp med en 4-0 seger och avslutar 
med en 

1-0 seger tyvärr tog Brommapojkarna finalplat-
sen mot AIK på målskillnad och vi fick nöja oss 
med att spela om bronset.

Jag framhävde de som positivt för tjejerna, vi 
hade redan mött AIK. Förlorade bara med 1-0, 
det lag som släppte in minst mål mot dom. Den 
förlusten bär vi med oss som positiv. Nu hade vi 
chans att möta ännu ett bra lag Irsta.

Vi får snabbt ett mål i baken, vi krigar oss in i 
matchen och står till slut som bronsmedaljörer. 
Vilken känsla för tjejerna, lilla Habo mot Akade-
milag som har en hel uppsjö av tjejer.

Vårsäsongens hårda jobb resulterade i att vi fick 
med tio tjejer till Smålandsuttagning i Västervik.

DM matcherna flöt på och resan mot semifina-
len gick lätt. I semifinalen fick vi spela hemma 
mot Växjö DFF där vi vann rättvist och visade 
att vi var det bättre laget. Då var det bara finalen 
kvar så hade vi nått målet. Vi tog med oss den 
trogna hejaklacken och åkte buss ner till Kalmar 
där IFK Kalmar stod för motståndet. Vi vann 
med hela 5-2 och alla 16 tjejer fick vara med och 
bidra till denna seger.

Vi står stolta som DM mästare. Nu skulle vi ju 
avsluta serien. Vetlanda hade spelat färdigt och 
vi hade fyra matcher som släpade.

Vi var tvungna att vinna alla fyra om vi skulle 
kunna knipa seriesegern.

Tjejerna var grymt laddade och fokuserade, Wag-
geryd, Hallby, Nässjö fick se sig slagna nu åter-
stod bara Mik uppe på ett blåsigt Rosenlund. Jag 
vet inte vad som händer men när det är dags för 
match så slår de på fokusknappen, fighterviljan 
och viljan att vinna. Trots pressen från Vetlanda, 
som tyvärr var lite snabba, de hade redan gått 
ut med att de vunnit serien. Habotjejerna blev 
ännu mer laddade av det och som vanligt hade 
vi med oss hejaklacken.

Vi ångar på, skapar målchans på målschans och 
när domaren blåser av så står det 7-0 på tavlan 

och vi står som seriesegrare. Härlig avslutning 
på ett bra år.

Nu är det dags att hitta nya utmaningar, fortsätta 
att utvecklas och njuta av fotboll.

Tjejernas framfart har fått spelare utifrån att vilja 
komma till Habo. Så när vi startar upp säsong 
2017 så Hälsar vi Hanna Lofthammar från Hallby 
och Amanda Almgren från Tenhult välkomna.

Dessutom tar tjejerna klivet upp F16 Dam och 
slår ihop med damtruppen.

Vi ser fram emot ett nytt spännande år. 

Ledarna i f-02

f03
När vi startade upp säsongen fanns det en oro 
över att någon tjej hade slutat.

Vi ledare blev väldigt glada när vi insåg att alla 
tjejer skulle fortsätta att spela. Under vinter käm-
pade vi på med en träning per vecka utomhus. 
Trots många tjejer som utövar andra idrotter så 
var närvaron ok.

Den stora utmaningen inför säsongen var att vi 
skulle börja med att spela 9 manna. En del tjejer 
var nervösa och tyckte det var svårt att spela 9 
manna. Med bra träningar och en del tränings-
matcher så kändes det som tjejerna kom in i 
spelsystemet snabbt.

Säsongen rivstartade med Giffcupen i Tidaholm. 
Målet var att gå vidare till a-slutspel. Vi såg att 
lottning i gruppen var tuff med bla  ett Stock-
holmslag och Värnamo som senare skulle vinna 
vår serie. Vi lyckades vinna gruppen och därmed 
gå vidare till a-slutspel.

Där blev det stor succé. Vi vann hela Giffcu-
pen efter straffavgörande i både  kvarten och i 
finalen.

Årets serie hade många bra lag med bl.a. Vär-
namo, Tranås, Mariebo och Bankeryd. Under 
vårsäsongen hade vi en hel del svårigheter 
med att göra mål. Försvarspelet var mycket bra. 
Resultaten var blandade. Höstsäsongen däremot 
blev enormt bra. Vi gick igenom hela hösten 
utan förluster. En oavgjord och resten vinster. 
Placeringen blev till slut en klar 3:e plats i se-
rien. Detta var över våra förväntningar.

I juli spelade vi vår egna Habo Honda cup. Året 
innan hade vi vunnit cupen och förväntningarna 
var höga. Detta infriades och som ända Habolag 
vann vi cupen.

Höstsäsongen startade vi upp med en cup i 
Hallsberg (Transtenscupen). Detta är en stor 
cup med många lag. Med de andra resultaten 
från cuperna åkte vi upp med gott mod. Spelet 
började inte bra men vi lyckades ta oss vidare 
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som grupptvåa. Var i slutspelet höjde vi oss rejält 
och slutade med en finalplats. Där förlorade vi 
mot ett bättre lag.

Som avslutning så åkte vi ner till Varberg och 
cup i Tvååker (Tiffany cup). Resultat mässigt 
så vann vi gruppen och åkte ut i kvartsfinalen. 
Detta var dock inte det viktigaste utan att se till 
att vi fick en rolig och minnesvärd avslutning. 
Här bodde vi i stugor och hade prisutdelningar 
och tävlingar. Tjejerna och ledarna tyckte att 
detta blev en underbar helg.

Tjejerna har också 
fått gå Smålands 
utbildningsläger.

Det som symbolise-
rar Habo IF f03 lag är 
att vi har en fantas-
tisk lagsammanhåll-
ning. Alla kämpar för 
varandra och ingen 
ger upp innan det 
är slut. Närvaron på 
träningarna är hög 
och det är bra kon-
centration. Vi tycker det är fantastiskt kul med 
att spela fotboll.

Ledarna i f-03

f04
Vi började året med att åka till giff cupen där vi 
gjorde riktigt bra Ifrån oss och slutade på en 3:e 
plats.

Sen så drog serien igång och vi fick en bra start 
med mycket mål o bra spel från tjejerna.

När det var dags för habo cupen så var alla tag-
gade att spela. Vi gjorde en mycket bra insats i 
cupen,men blev tyvärr utslagna av Bankeryd i 
semifinalen. Men tjejerna tog nya tag o vi slu-
tade även här på tredje plats.

Vi åkte  också på cup till Lenhovda där vi hade 
väldigt roligt med bra spel men åkte ut i grupp 
spelet.

Serie spelet denna säsong slutade riktigt bra och 
vi slutade på en 2:a plats. Ledarna F04.

Ledarna i f-04

f05
Vi inledde säsongen 2016 med inomhusträning 
i Alléhallen. Flera av tjejerna har andra aktivi-
teter under vinterhalvåret men uppslutningen 
var ändå helt ok, åtminstone de flesta veckorna. 
Första utomhusträningen var på konstgräset 
den 15 mars men redan två dagar hade vi spelat 
träningsmatch borta mot Bankeryd. Matchen 

slutade med förlust 1-6 mot ”ärkerivalen”. Det 
var tydligt att tjejerna hade längtat efter att få 
spela fotboll utomhus men vi fortsatte ändå att 
träna inomhus under första hälften av april. 

23-24 april åkte vi till Tidaholm för GIFF-cupen. 
En kul start på säsongen som slutade med res-
pass i A-slutspelets åttondelsfinal.  

Seriespelet drog igång med hemmapremiär 
mot Mullsjö 1 maj. Och vilken premiär det blev 
– seger med X-X. Våren fortsatte med härligt 
spel och tjejerna kom in i ett positivt flyt där vi 
kunde se en tydlig utveckling under i princip 
hela våren. Enda förlusten kom 22 maj borta 
mot Eksjö. Däremot kunde vi besegra ”ärkeriva-
len” Bankeryd och efter våren kunde vi gå in i 
sommaruppehållet som serieledare. 

I juli deltog vi såklart i Habo Honda cup och vi 
kunde fortsätta den positiva trenden vi byggt 
upp under våren. Seger på seger gav till slut 
plats i semifinalen där vi kunde ta oss vidare 
efter straffläggning. I finalen var vi hårt ansatta 
av Taberg men vi lyckades hålla oavgjort match-
tiden ut. Tyvärr kunde vi inte upprepa straffbrag-
den i semi utan föll till slut efter en rafflande 
straffläggning. En andraplats i cupen är F05:s 
hittills största framgång och en stor upplevelse 
för tjejerna (och ledare).

Sommaren fortsatte och vi styrde kosan mot 
Öland och ett nytt cupäventyr. Detta var första 
cupen med övernattning för F05. Förväntan var 
stor och var ett fantastiskt roligt äventyr. Spelet 
var lite knackigare än i Habo-cupen och vi fick 
också möta flera tuffa och duktiga lag. Äventyret 
tog stopp i åttondelsfinalen i A-slutspelet och 
det var trötta tjejer och ledare som åkte hem. 
Sammanfattningsvis var det en lyckad cup där 
vi alla framförallt fick tillfälle att umgås mycket 
närmare med varandra än vad vi gjort tidigare. 

Även höstsäsongen började bra och inleddes 
med segrar. Sen var det lite som om vi tappade 
den positiva känslan från våren och spelet var 
inte lika bra och vi åkte på några snöpliga förlus-
ter. Trots det slutade vi på andra plats i serien. 

2016 har varit ett positivt år för F05. Tjejerna 
har utvecklats mycket som fotbollsspelare och 
vi har kunnat höja nivån på träningarna, vilket 
gett resultat i flera av matcherna. Fram till dags 
datum har vi genomfört 48 träningar där hälften 
av tjejerna har varit på 75 % av träningarna eller 
mer. Medelnärvaron på träningarna är 61 %.  Vi 
har dessutom fått tre nya spelare och inte tappat 
någon, vilket är riktigt kul. Totalt är vi 20 tjejer i 
laget. 

I F05 har vi delat upp ansvaret och uppgifterna 
i laget mellan Ledare och Föräldragrupp. Ledare 
ansvarar för allt runt träningar, matcher och 
cuper medan Föräldragruppen ansvarar för att 
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dra in pengar till lagkassan, fixa trivselaktivi-
teter i samband med avslutningar, cuper etc. 
Bland annat genomförde vi en mycket lyckad 
aktivitetsdag tillsammans med F04. Vi inledde 
med gemensam träning och match med de äldre 
tjejerna och avslutade sedan lagvis där vår För-
äldragrupp ordnat femkamp och mat. Eftersom 
vi enbart är manliga tränare har vi under året 
inför ”Matchmamma”, en mamma som är med 
tjejerna i omklädningsrummet och håller ord-
ning samt ansvarar för att tvätta matchkläderna. 
Att engagera föräldrar i en Föräldragrupp har 
bidragit till att skapa ett starkt engagemang från 
alla föräldrar. För at stärka lagkassan har vi bland 
annat sålt kläder från GUTZ och disktrasor. 

I skrivande stund har vi träningsuppehåll i 
väntan på att inomhusträningarna ska dra igång. 
Vid tillfälle kommer vi även under vintern köra 
några träningar på konstgräsplanen. Men framfö-
rallt laddar vi inför en ny rolig säsong 2017…

Ledarna i F05

f06
Årets utomhusträning startade på konstgräset i 
början av april. Det var ett glatt gäng som kom 
och som längtat efter att på träna/spela fotboll 
igen. 

Vårt första mål var att spela GIFF-cupen i Tida-
holm 23/4. På cupen gick det bra i gruppspelet 
och vi tog oss till A-slutspel där vi dock åkte 
ut direkt efter en tuff match mot J-Södra. Inga 
dystra miner för det.

Vi har i år spelat seriespel där vi anmält 2 lag då 
vi under förra säsongen var ca 29 spelare. Till 
denna säsong hade några tyvärr valt att sluta så 
vi var nu 22 spelare. Vi försökte ändå spela med 
2 seriespelade lag, men det var svårt att få ihop 
lag till alla matcher så i slutet av vårsäsongen 
beslutade vi att hoppa av en serie. Detta var 
inget lätt beslut men både spelare, föräldrar och 
ledare kände att det blev lagom mycket fotboll i 
livet när vi bara hade en serie att spela i.

Årets höjdpunkt blev Habo Honda Cup där vi 
medverkade med 2 lag. Vi ledare fick hjälp av 
några föräldrar och ordnade med övernattning 
i Skytteklubbens lokal nedanför Slätten IP. På 
fredagskvällen grillade vi tillsammans med alla 
föräldrar sedan sov spelarna, ledare och några 
föräldrar över. Det tog lite tid innan alla som-
nade men alla stannade kvar hela natten vilket 
blev en seger för några! På morgonen vaknade 
alla förväntansfulla och tillsammans åt vi en god 
frukost. När det var dags tågade tjejerna iväg 
mot Slätten, alla med 2 inbakadeflätor som en 
av mammorna fixat, totalt 42 flätor, hatten av för 
Pia! Tjejerna kämpade och slet på matcherna, 

gick ner och vilade och åt i Skytteklubben där 
några föräldrar fixat god lunch åt oss. Sedan 
var det spel igen. På kvällen var det samling 
vid sporthallen för att gemensamt gå på discot. 
Tjejerna var fixade från topp till tå och laddade 
för disco! På söndagen var det dags för match 
igen och nu slutspel. Det slutade med att våra 
båda lag möttes i match om 3:e-4:e placering. Vi 
värmde upp tillsammans, matchen var jämn pre-
cis så som det ska vara, publiken hejade på laget, 
för även om vi var två lag så är vi alltid ett och 
samma lag i alla lägen. Matchen slutade 0-0, vi 
valde att inte lägga några straffar utan samlades 
i stället i en gemensam ring och firade att vi alla 
kommit på 3:e plats! Kunde inte bli ett bättre 
slut på en fantastisk cup!

Tjejerna längtar redan till nästa år!

Efter sommaruppehållet var det dag att träna 
och spela igen!

För några veckor sedan hade vi vår gemen-
samma avslutning. Vi gjorde upp en plan med 
föräldrarna utan att tjejerna fick veta något. Tje-
jerna skjutsades till Slätten en torsdagskväll där 
det stod en buss och väntade, de klev på utan 
att få veta vart vi skulle åka. Samtliga spelare var 
med och tre av oss ledare. Bussen släppte av oss 
utan för SF Bio i Jönköping där vi såg på ”Hitta 
Doris”, åt godis och drack läsk. När filmen var 
slut var det nöjda tjejer som tågade ut till den 
väntande bussen för hemfärd igen. En riktigt 
toppen kväll för både stora och små!

Nu är det Habo IF`s ungdomsavslutning som 
återstår sedan tar vi lite paus och ägnar oss åt 
lite andra idrotter och längtar till våren då vi 
åter igen ses på Slättens IP!

Nästa säsong ska vi så klart vara med på Habo 
Honda Cup och vi planerar även att åka iväg på 
en cup men vi har ej beslutat till vilken ännu.

Vi har ett lag med fantastiska tjejer, engagerade 
ledare och hjälpsamma föräldrar som gör att vi 
trivs och har roligt tillsammans. Vi hoppas på 
många roliga fotbollssäsonger framöver!

Med vänlig hälsning ledarna för f-06, 
Jenny, Johan, Seid, Thorbjörn och Jocke

f07
Säsongen 2016 började redan i november 2015 
då vi på söndagar körde 60 minuters träningar i 
alléhallen med mycket teknik och mycket spel, 
det höll vi på med tills vi fick tre träningstillfäl-
len på konstgräset, sedan höll vi till på plan 5 då 
vi körde 60 minuter en gång i veckan. Träning-
arna planerades så att bollen är i centrum , t ex 
konditionsövningar är med boll. Vi delade ofta 
upp träningarna för att öka intensiteten och 
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undvika köbildning. I samband med uppstarten 
av uteträningen så hade vi även ett föräldramöte 
för att informera och försöka att engagera för-
äldrarna i vår verksamhet. Vi gick även igenom 
häftet fotboll för alla. 

Vi deltog i poolspel genom smålandsfotbolls-
förbund, där vi stod som arrangör för det första 
som spelades i maj, vi var även i forserum, 
månsarp och Ekhagen , vid varje tillfälle fick vi 
3 matcher. Vi lärde oss mycket och det uppskat-
tades av både tjejerna och föräldrarna. Vi deltog 
också i J södras cup lirarnas dag på jordbroval-
len.

Ledarna i F07

f08
Vi drog igång säsongen i under april och har i år 
tränat 2ggr/veckan, vi har tränat fram till slutet 
av September. Vi har deltagit i 2st cuper (Haga 
dagarna och Ekhagen). Fokus har legat på att ha 
roligt och att alla tjejer har varit aktiva och delta-
gig. Vi har i år fått behålla alla tjejer och det har 
även tillkommit 4-5 nya tjejer och vi har varit 18-
22 på varje träning. Vi har arrangerat poolspel på 
slätten både vår och höst vilket har varit mycket 
uppskattat av både tjejerna och ledare/föräldrar.

Ledarna i F08

f09
Vi har tränat 1gång i veckan, det har varit ca 
15-20 tjejer på träningarna. Träningarna har varit 
inriktade på att tjejerna ska ha kul och vi har trä-
nar på teknik, skott och pass på ett lekfullt sätt. 
I början av säsongen struntade vi i reglerna men 
det har kommit mer å mer ju längre säsongen 
gick. 

Daniel & Henrik

P01/P02
Nedan följer en kortfattad sammanfattning av 
säsongen 2016.

Denna säsong så skapade vi en gemensam 
träningsgrupp för P01/P02 med en ny ledarstab. 

Vi startade upp säsongen i mitten av Januari 
inomhus i Allehallen, och hade ett närvarosnitt 
på 14 spelare /träning.  När innebandysäsongen  
var över i mars/april blev träningsguppen riktigt 
stor, i snitt ca. 28 spelare per träning. Vi lyckades 
också knyta till oss fyra P00 spelare som f.g. 
säsong valde att sluta med fotboll, samt en del 
ensamkommande  ungdomar.

Vi hade tre träningar per vecka, måndagar, tisda-
gar, och torsdagar. Under säsongen så höll vi oss 
till utarbetade träningsprogram.  Även specifik 
målvaktsträning i träningsprogrammet  för våra 
målvakter, en dag i veckan.

Gällande seriespel så spelade P02 i serien Nv1. 
En tuff serie visade det sig, trots det skaffade sig 
laget ett flertal segrar och oavgjorda matcher. 
Placeringsmässigt så hamnade P02 till slut på 8e 
plats bland

11 lag. P01 spelade i P01 Nv2 där totalt 9 lag 
deltog. Laget låg nästan konstant genom serie-
spelet på en andra plats, tätt bakom Tranås FF. 
Med 12 vinster och enbart 3 förluster bakom 
sig så skaffade sig laget ytterligare en  vinst i 
sista spelomgången mot J-Södras U15-lag, och 
därmed lyckades man ta sig förbi Tranås och 
slutade som seriesegrare.

Båda lagen deltog även i DM. Förlust för P02 i 
omgång 1 mot Huskvarna, men tog sedan en 
vinst mot samma  lag i seriespelet några veckor 
senare. P01 åkte ut i omgång 2.

I början av Augusti drog hela gruppen till Udde-
valla för cupspel i Oddebollen Cup. Gruppen 
var anmälda i sina respektive åldersklasser. P02 
tog sig till A slutspel, men åkte snöpligt ut i 
första slutspelmatchen.  P01 hamnade i en tajt 
grupp, och det det blev B-slutspel  p.g.a. sämre 
målskillnad. I slutspelet gick laget hela vägen 
till final, men lyckades inte sista matchen och 
hamnade därmed på en

2a plats. Kul cup och kan rekommenderas. Bra 
sammanhållning i gruppen gjorde att vi kunde 
ta medgång som motgång på ett mycket bra sätt.

Ledarna i P01/02

P03
Laget har i år bestått av 28 spelare och 6 ledare.

Vi har tränat 2 ggr/vecka under Perioden mars – 
september.

I år var det dags för våra killar att ta ytterligare 
ett kliv i sin utveckling, det var dags att börja 
spela 9-manna fotboll.

Vi hade det lite jobbigt på vårsäsongen med den 
”stora” planen.

Däremot på hösten spelade vi riktigt bra.
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Vi har haft 2 lag i seriespel och mixat spelare 
i laget hela säsongen, vi har även haft ett gott 
samarbete med både -02 och -04 då vi lånat 
spelare till våra lag när det fattas spelare från -03.

I P-03 Nv2 Kompisligan spelade vi 18 matcher, 
slutade på en 6:e plats av tot. 10 lag på 27 
poäng, snittade 1,5 p/match och 2,3 mål/match 
42-50 i målskillnad.

I P-03Nv1 Kompisligan spelade vi 16 matcher, 
slutade på en 7:e plats av tot.9 lag på 18 poäng, 
snittade 1,1 p/match och 2,2mål/match 36-46  i 
målskillnad.

Vi har i år deltagit i 3 cuper.

Giff Cupen i Tidaholm

Habo Honda Cup

Forward Cup i Örebro.

Alla killarna har gjort fantastiska framsteg i sin 
fotbollskarriär.

Ledarna i P03

P04
Vi har en härlig fotbollssäsong bakom oss. Vi har 
varit 28 killar i gruppen. En hel del killar som 
har börjat spela med oss i år, vilket är väldigt kul 
och en del som slutat. Det har varit en härlig 
grupp att jobba med och killarna har visat stor 
träningsflit. Killarna utvecklas hela tiden.

Vi fick även ett bra tillskott på tränarsidan när 
Pontus Grenevik kom med som ledare. 

Under våren spelade vi en del träningsmatcher 
och var i Ulricehamn och spelade Lassabollen. 

Under seriespelet så har vårt spel varit lite upp 
och ner. Emellanåt så har spelet varit lite under 
vår förmåga och i vissa matcher har vi spelat 
alldeles lysande fotboll. Vi har en bra grund att 
stå på inför 9-manna. 

Det har visat sig att vi under året blivit ett riktigt 
cuplag. Vi började med vår egen cup där ena 
laget föll i A-finalen och det andra laget vann B-
finalen. Väldigt bra spel under hela cupen. 

Likadant när vi var i Lenhovda. Efter en inbördes 
semifinal som avgjordes i sudden så föll vi i fina-
len och även i bronsmatchen. Samma här, väldigt 
bra spel under hela cupen. 

Vi avslutade med att prova på 9-manna spel 
mot Haga på Slättens A-plan. Efter det så var det 
gemensam korvgrillning och minigolf. 

Tack till alla supporters som ställt upp och skjut-
sat, tvättat och hejat fram oss under året. 

Vi säger extra stort Tack till Andreas som nu 
kliver av som ledare. Tack Andreas. 

Nu ser vi fram mot 2017 och 9-manna spel. Vi 
hoppas att alla killar fortsätter spela kommande 
säsong. 

Ledarna i P04 

P05
Under den gångna säsongen 2016 har vi bedrivit 
regelbunden träning, haft två lag i seriespel, del-
tagit i två cuper samt anordnat ett eget läger.

Laget, bestående av killar födda 2005, har under 
säsongen varierat i antal mellan 20-25 st. 

Vi har från april till september erbjudit träning 
2 ggr per vecka, måndagar och onsdagar 
på Slättens 7-manna planer och i allmänhet 
har 15-20 killar varit närvarande. 

Vi har deltagit i 2 serier, P05 NV Blå och 
P05 NV Gul. Den förstnämnda serien be-
stod uteslutande av duktiga lag och vi hade 
svårt att hänga med i matchernas höga 
tempo och därmed att ta poäng. NV Gul 
däremot, var en serie bestående av lag med 
lagom motstånd och tempo och där kunde 

våra killar lättare hitta vårt spel och därigenom 
spela till sig betydligt fler poäng. 

Sammantaget hade vi, precis som föregående 
säsong, en lite svag start, för att sedan sakta men 
säkert jobba oss uppåt och till hösten hittade vi 
spelet igen och avslutade säsongen riktigt starkt 
och gjorde många bra insatser även mot de 
tuffare lagen. I NV Blå krigade vi till oss 8 poäng 
och kom precis på åttonde plats (av 8 möjliga) 
och i NV Gul fick vi till slut ihop hela 30 poäng 
och kom på en hedrande andraplats.  

Alla som tränat regelbundet har givits möjlighet 
att spela match nästintill varje vecka. Vid några 
tillfällen när vi haft 2 matcher samma dag har 
vi lånat killar från P06-gänget vilket fungerat 
mycket bra såväl för våra killar som för 06:orna. 

Under valborgshelgen hade vi läger på Brittebo 
Lägergård, utanför Bottnaryd. Fokus var att killar-
na skulle lära känna varandra bättre och umgås 
under trevliga former. Vi blandade lagtävlingar i 
olika slag (dock inte fotboll) med grillning/film 
och annat trevligt. Tillgång till enklare fotbolls-
plan och frisbeegolf fanns vilket användes flitigt 
mellan de schemalagda aktiviteterna. Under 
helgen genomfördes en kort individuell intervju 
med killarna där vi försökte fånga upp ev miss-
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trivsel, önskemål om övningar och position mm. 
Konstaterades att alla trivdes mycket bra i laget. 
Helgen var lyckad då vi upplever att samtliga 
killar kom varandra närmare. 

GIF-cupen gick av stapeln helgen efter lägret 
och vi kom med två lag och deltog med skaplig 
framgång. Tyvärr kunde killarna i princip inte 
följa varandras matcher någonting då cupen var 
utspridd på flera olika platser. 

Till Habo Honda Cup var vi likaså represente-
rade med två lag. Bägge lagen gick till B-slutspel 
där ena gänget åkte ut i semin och det andra 
förlorade finalen på straffar. 

Till hösten började två nya killar, varav en nyan-
länd från Afghanistan. Våra grabbar har tagit väl 
hand om dessa och gjort att de, som vi bedömer 
det, känner sig välkomna in i gänget. Samtidigt 
har 5 killar som tränat väldigt lite på sistone 
meddelat att de nu slutar med fotboll. Detta gör 
att vi i skrivande stund och sannolikt inför nästa 
säsong har totalt 20 spelsugna killar i vårt gäng. 

Under våren såldes Newbody och vi fick in en 
bra slant till laget för framtida cuper. 

Under vinterhalvåret (med start 1/10) kommer 
vi ha vinterträning en dag i veckan på konstgrä-
set. Intresseanmälan indikerar att 10-15 killar 
kommer träna. Merparten av dessa har ingen 
annan vinterträning men ett antal kombinerar 
detta med t ex innebandy och handboll. Utöver 
den allmänna positiva hälsoeffekten med trä-
ning även under vintern, hoppas vi att detta 
kommer bidra till att killarna får en lite bättre 
start än tidigare år när seriespelet drar igång till 
nästa vår.  

Ev kommer vi deltaga i någon futsal-cup men 
något beslut i frågan är ännu inte fattat. 

Under året har vi varit 6 ledare som ansvarat för 
träningar och övriga arrangemang. Amir, Jonas, 
Joakim, Stefan, Christer och Anders. Joakim har 
nu meddelat att han inte kommer vara med som 
ledare nästkommande säsong.

Vinterträningen hålls av två föräldrar, Donald 
och Malin. 

Ledarna Habo IF P05   
Vid pennan Anders Seedoff

P06
Vi ledare började året med att träffas på res-
taurang Stationen för att planera upp vårens 
träningar, träningsmatcher/ cuper och även för 
att fördela ansvarsuppgifter mellan oss. Infor-
mationsbrev tillsammans med träningstider 
skickades ut genom Laget.se.

Säsong 2016 började med ett föräldramöte på 
Slätten den 7/4.

Totalt är vi nu 5 ledare, varav 2-3st ordinarie. På 
föräldramötet informerade vi om behovet av yt-
terligare någon ledare, men tyvärr har det varit 
ett svalt intresse för denna roll.

Första träning genomfördes på konstgräset den 
5 april.

Våra träningstider har varit måndagar mellan 
17:30–19:00 samt onsdagar mellan

17:30–19:00, vilket fungerat bra både för oss 
ledare och barn.

Som vanligt var det gott om träningsvilliga poj-
kar som mötte upp på Slätten.

Vi har nu en grundstomme på mellan 20-25 
barn och har haft några nyfikna barn som testat 
på under året.

2016 var första säsongen med 7-manna spel och 
det tog några matcher innan killarna hittade 
sina positioner och nyttjade den extra ytan som 
blir. Första träningsmatchen genomfördes den 
17/4 på konstgräset mot Bankeryd.

Inför semesterupphållet V.28-32 deltog P06:orna 
med 2 lag i Habo Cupen med godkänt resultat. 
Lagen kom 2:a respektive 5:e plats i A-slutspelet.

Vi har deltagit i seriespel med 2 lag under året 
och oftast med ett bra resultat. Killarna är duk-
tiga har under året utvecklats väl.

Förutom Habo Cupen har vi inte deltagit i några 
cuper utan fokuserat på seriespelet.

Sista träningstillfället genomfördes på Slätt-
ten den 26/9, där killarna mötte sina föräldrar 
och ledare i en säsongsavslutningsmatch. Efter 
matchen väntade korvgrillning med diplom, 
vilket som vanligt var väldigt uppskattat.

Under året har en del av oss ledare gått fot-
bollsförbundets utbildningar, vissa hade tyvärr 
förhinder detta datum, men kommer förhopp-
ningsvis kunna gå igenom detta 2017. .

Med vänlig hälsning 
Tränarna för Habo P06

P07
Vi har haft 38 spelare aktiva under året. Under 
de flesta träningar så har vi varit ca 25 barn. Väl-
digt roligt att så många har hittat upp till Slätten 
även detta år tycker vi ledare. 

Vi har haft fyra lag i poolspel och då haft 5 
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poolspelstillfällen där vi kämpat och spelat 
matcher. För killarna ett mycket uppskattat 
inslag. Det märks på killarna att många har varit 
med några år nu och gjort stora framsteg. 

Vi var också iår med och spelade Hagadagarna, 
en endagscup i Jönköping. Mycket väl organi-
serad cup som vi nu besökte för andra året. Där 
hade vi fyra lag som deltog och det med härlig 
kämparglöd och mycket glädje. 

Under våra träningar så har vi bland annat fort-
satt med att öva teknik och att bli kompis med 
bollen. Det har också varit mycket fokus på att 
få till det här med passningar. Så väldigt mycket 
träning med boll har det blivit på olika sätt un-
der året som varit. De sista träningarna vi hade 
för året så började vi även träna på 7-manna 
spel. Det är ju det som väntar våra killar kom-
mande år och för att ge dom en mjukstart på 
de stora ytorna och att vara fler på planen så 
mjukstartade vi lite lätt. Detta kommer att bli en 
rolig utmaning att under nästa år sätta oss in i 
ännu mer. 

Under året som kommer så hoppas vi givetvis 
på att alla de killar som var med under detta 
året kommer att fortsätta vilja spela fotboll. 
7-manna spel är nästa steg i vår utveckling. 
Vi kommer att vara med på Honda cup med 
förhoppning 3 lag. Även första året i seriespel 
istället för poolspel. 

Kommande året blir också en utmaning för oss 
i ledar gänget då vi tyvärr tappat några ledare. 
Detta har vi som är kvar förhoppning om att det 
kommer att lösa sig så snart som möjligt så vi är 
redo när gräset kallar!!! 

Passningar från Pojkar 07!!!

P08
Under året har vi harft träningar två dagar i 
veckan. Vi har varit mellan 25 och 40 deltagare 
vid varje tilltälle.  Det har tillkommit medlem-
mar under säsongen så tillväxten har varit 
väldigt bra. Vi har idag 43 medlemmar i P-08.

Vi har även stärkt upp samt förändrat struktu-
ren på tränar sidan. Idag är vi sex tränare plus 
en som  tar hand om den administrativa sidan. 
Detta har gjort att vi kan ha fler övningar per 

träning samt att vi får bättre kontroll under 
matcherna.

Under säsongen har vi varit med på flertalet 
cuper samt poolspel så som:

Ekocupen

Hagadagarna

Lirarnasdag Poolspel (arrangerat av J-Södra)

Vi har haft ett väldigt positivt resultat och 
vunnit nästan allt vi har ställt upp i. Vi har 
deltagit med mellan 2-4 lag beroende på cup. 

Målsättingen under året har varit att jobba 
mycket hårt med att få denna grupp med 
vinnarskallar att bli ETT lag. Att aldrig prata 
negativt om en lagmedlem utan istället lyfta sin 
kompis. Vi har jobbat hårt med att alla skall för-
stå att fotboll bygger på att man är ett lag och 
där varje position på planen är lika viktig och 
att alla behövs. Detta kommer vi lägga mycket 
vikt vid även under säsong 2017.

Med vänlig hälsning  
Martin Carlsson (tränare P-08)

P09
Vi är runt 34st grabbar och 5st tränare. Tycker 
att det har fungerat bra vi har spelat typ 4st 
poolspel som vi har ordnat själva. Grabbarna 
har gjort detta mycket bra skiner som solar vi 
varje match. Man kan önska lite mer små mål 
om man tänker ha små lag på andra planer är 
5-mana. Annars har vi tänkt öka tränings dosen 
med två tränings tillfällen. 

Ledarna P09

P10/f10
Säsongen startade i maj med ca 70st barn på 
första träningen! 

Då F10 inte hade några ledare så har vi hjälpts 
åt med P10/F10 och haft träningarna till-
sammmans på fredagar. Vi startade säsongen 
i maj och avslutade den sista fredagen i sep-
tember. Intresset har varit mycket stort under 
hela säsongen och vi har nog aldrig varit under 
35spelare på träningarna. Solen har lyst på oss 
alla träningar utom den nästsista då var det 
tropiskt regn över planen.. 

Vi spelade cup i somras i Jönköping - Hagada-
garna. Båda lagen presterade riktigt bra och 
nästa säsong kommer vi satsa på att vara med i 
någon mer cup. Barnen hade så roligt med både 
matcher, sjunga hejaramsa och kolla på kompi-
sarna när de spelade. 

Helt enkelt en toppensäsong 2016! 

Fredrik 



Habo IF har runt 800 medlemmar som samlas 
kring fotbollen på Slättens IP.

Vi jobbar hela tiden med att utveckla föreningen 
och en viktig del är att alla ska trivas.

Att ha kul tillsammans både på och vid sidan av 
planen är betydelsefullt för oss. Vår vision är:

•  Så många som möjligt

•  Så länge som möjligt

•  Så roligt som möjligt

värdegrund
I vår verksamhet har alla lika värde. Vi försöker 
skapa en positiv miljö där barn och ungdomar 
kan växa, trivas, utvecklas och känna sig trygga. 
Vi ska erbjuda en miljö där vi motverkar utslag-
ning, fusk, mobbning, trakasserier, våld, fördomar 
och droger.

Vårt mål är att berika våra barn och ungdomars 
uppväxt genom att göra deras tid i föreningen 
så lustfylld som möjligt och hjälpa till att forma 
dem till ansvarstagande vuxna med positiva och 
sunda värderingar.

riktlinjer
Habo IF ska erbjuda fotboll som en positiv och 
meningsfull sysselsättning året runt, så att alla 
som vill, oavsett förutsättningar och ambition, 
kan vara med.

som ledare förväntas du:
•  Vara en god förebild både på och utanför 

planen.

•  Ha en positiv inställning och visa engagemang.

•  Använda ett vårdat språk.

•   Komma väl förberedd till träning och match.

•  Komma på ledarträffar och delta på utbild-
ningar.

•  Följa Habo IF:s riktlinjer/policy

•  Vara i god tid.

•  Samarbeta inom föreningen.

•  Se alla individer.

•  Motarbeta all form av mobbning och rasism.

•  Verka för en bra föräldrakontakt.

som spelare förväntas du:
•   Vara en bra kompis och stötta varandra i laget.

•  Uppträda på ett bra sätt under träning och 
match.

•  Respektera lagkamrater, ledare, domare och 
motståndare.

•  Använda ett vårdat språk.

•  Komma i tid och vara väl förberedd.

•  Vara rädd om din och Habo IF:s utrustning.

•   Göra ditt bästa på träning och match.

•  Ta ansvar för både ditt idrottande och ditt 
skolarbete.

som förälder förväntas du:
•   Ha en stöttande och positiv attityd mot alla, 

spelare, ledare, domare och motståndare.

•  Respektera att det är ledarna som håller i trä-
ning och match.

•  Hjälpa barnen passa tider och ha rätt utrust-
ning.

•  Använda ett vårdat språk.

•  Stötta ditt barn att sköta helheten med idrott, 
skola, vila och kost.

•  Betala avgift och medverka i lagets och Habo 
IF:s arrangemang.

•  Skjutsa till matcher.

•    Ta del av information via vår hemsida.

habo IF:s barn- och ungdomsfotboll ska:
•   ta hänsyn till individens behov och ge möjlig-

het till utveckling i den takt som passar var 
och ens fysiska, psykiska och sociala förutsätt-
ningar.

•  skapa en positiv och sund miljö där alla får 
lära sig fotboll och utveckla ett livslångt 
intresse.

•  ge de ungdomar som vill, möjlighet att göra 
en målmedveten satsning under socialt trygga 
former där övergången från barn- till ung-
domsfotboll sker successivt.

•   se matchen som ett inlärningstillfälle och mot-
verka toppning och utslagning.

•   lära barn och ungdomar ett etiskt och mora-
liskt förhållningssätt samt fostra till rent spel.

•   erbjuda en allsidig fotbollsträning.

•  värna om vår fina anläggning på Slätten.

Läs gärna mer på vår hemsida www.haboif.f.se  
under fliken policy/värdegrund

Habo if- barn
och

ungdomsfotboll

fotboll för alla




